
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tijdens het vragenuur van de raadsvergadering van 10 december 2015 heeft onze fractie 
vragen gesteld naar aanleiding van rapporten, die op 4 december 2015 zijn uitgebracht  
door de Inspectie Jeugdzorg betreffende het meldpunt Veilig Thuis. 
 
Onze fractie sprak z’n ongerustheid uit over de inhoud van de rapporten, die met name  
ook betrekking hadden op het samenwerkingsverband van Kopland en Jeugdbeschermimg 
Groningen, die alle gemeenten in de provincie Groningen bedient.  
 
In antwoord op onze vraag deelde de portefeuillehouder ons mee, dat de bevindingen 
van het rapport uiterste serieus worden genomen en dat verbeterpunten worden opgepakt. 
 
Ook zou er worden gewerkt aan een Memo voor de Colleges en de raden over de stand  
van zaken.  
 
Daarnaast zou er voor 1 januari 2016 een verbeterplan met concrete maatregelen en  
termijnen m.b.t. alle punten waarop de Groninger organisatie matig of onvoldoende 
scoort worden opgesteld.  
 
Vervolgens zou er aan de hand van een audit voor 29 februari 2016 worden gerapporteerd 
aan de inspectie omtrent de stand van zaken. 
 
De genoemde termijnen zijn inmiddels verlopen en wij willen graag van de portefeuille- 
houder weten wat de stand van zaken is. 


